

E15 SELECTED

STILLFRIED
WIEN

SEAM ONE

TISCHLEUCHTE / TABLE LIGHT
DESIGN: MARK HOLMES, 2006

Die mehrfach ausgezeichnete Leuchte SEAM ONE des britischen Designers Mark Holmes präsentierte e15 zum 10-jährigen Jubiläum mit einer 24-karätigen Vergoldung. Die Leuchte ist eine elegante und zeitgemäße Interpretation der klassischen Tischleuchte, deren skulpturartiger Körper durch die klare Form und die akkuraten Faltungen entsteht. Bei der Gestaltung war es das Ziel, die Anzahl der Komponenten so gering, die Konstruktion so einfach, die Proportionen so ausgewogen und das Licht so stark wie möglich zu halten. Die Leuchte SEAM ONE ist damit ein Symbol für die e15-Philosophie und Arbeitsweise.

As a special product for the 10th anniversary e15 presented the much awarded light SEAM ONE by British designer Mark Holmes as a limited edition piece with a 24karat gold finish. The light SEAM ONE is an elegant and contemporary interpretation of the classic table light whose sculptural body is a direct result of its clear lines and accurate folding. At the heart of the design is the aim to keep the number of components to a minimum, the construction as simple as possible, the proportions as balanced as possible and the light as strong as possible – requirements, product specific, which as such are at the heart of all e15 furniture pieces.

LÄNGE / LENGTH 450 MM (17 3/4 INCH)
BREITE / WIDTH 200 MM (7 7/8 INCH)
HÖHE / HEIGHT 400 MM (15 3/4 INCH)

MATERIAL, OBERFLÄCHE / MATERIAL, FINISH
EDELSTAHL, 24 KARAT VERGOLDET / STAINLESS STEEL, 24 KARAT GOLD FINISH

LIMITIERTE EDITION – 10 STÜCK / LIMITED EDITION – 10 PIECES

